

November 17, 2011

Le 17 novembre 2011

Coram: Binnie, Abella and Rothstein JJ.

Coram : Les juges Binnie, Abella et Rothstein

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Tung Chi Duong

Tung Chi Duong

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Respondent

Intimée

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and the application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C46206, 2010 ONCA 637, dated October 5, 2010, are granted with no order as to costs. The appeal will be heard with *Emms v. Her Majesty the Queen* (34087); *Yumnu v. Her Majesty the Queen* (34090); *Cardoso v. Her Majesty the Queen* (34091) and *Davey v. Her Majesty the Queen* (34179) and the schedule for serving and filing the material and any application for leave to intervene shall be set by the Registrar.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel et la demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C46206, 2010 ONCA 637, daté du 5 octobre 2010, sont accordées avec aucune ordonnance relative aux dépens. Cet appel sera entendu avec *Emms c. Sa Majesté la Reine* (34087); *Yumnu c. Sa Majesté la Reine* (34090); *Cardoso c. Sa Majesté la Reine* (34091) et *Davey c. Sa Majesté la Reine* (34179) et l'échéancier pour la signification et le dépôt des documents et pour toute requête en intervention sera fixé par le registraire.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.